
PROTOKÓŁ NR V/2017 

z obrad V sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 11.04.2017 r.  
w dużej sali szkoleń Urzędu Miejskiego w Bieruniu  

  

 

 

Obecni: 

1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według listy obecności.  

 

      Na stan 15 radnych  - obecnych          - 12 

                                       - nieobecnych     -   3 

                                      - usprawiedliwionych   -   0  

 

2. Burmistrz Miasta, Zastępca Burmistrza, Sekretarz Miasta, Radca Prawny, Naczelnik 

Wydziału KS, (wg listy obecności). 

 

 

Porządek obrad sesji: 
 
  1. Otwarcie obrad V sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 

  2. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 

  3. Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawie: 

a) W sprawie przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami miasta Bierunia dotyczących wejścia 

miasta Bierunia w skład związku metropolitalnego w województwie śląskim, 

b) W sprawie uchylenia uchwały Nr II/12/2017 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 23 lutego 2017 

r. dotyczącej budżetu partycypacyjnego na 2018 r.  

  4.   Zakończenie obrad III sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 

   

 

 

Ad 1 

 

Przewodniczący Rady Adam Rozmus działając na podstawie ustawy o samorządzie gminnym z dnia 

8 marca 1990 r. art. 20 ust. 1, otworzył obrady V sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. Na podstawie 

§ 9 ust. 1 Regulaminu obrad Rady Miejskiej stwierdził, że liczba obecnych na sali radnych pozwala 

na prawomocne obradowanie i podejmowanie uchwał.  

Następnie przywitał wszystkich przybyłych na obecną sesję.  

 

 

Ad 2 

 

Przewodniczący Rady odnosząc się do porządku obrad V sesji Rady Miejskiej w Bieruniu zapytał, 

czy wszyscy otrzymali zawiadomienie z proponowanym porządkiem obrad i projektem uchwały oraz 

czy wnoszą o jego poszerzenie lub ograniczenie. 
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Burmistrz Miasta wniósł o rozszerzenie porządku o uchwałę w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Miasta Bierunia na lata 2017-2025 oraz w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 

2017 rok i uzasadnił potrzebę ich podjęcia.  

Zwrócił się również o wprowadzenie dodatkowego punktu: Stanowisko Rady Miejskiej w Bieruniu w 

związku z informacją o wynikach otwarcia ofert dla zadania p.n. „Usprawnienie komunikacyjne 

centrum miasta Bierunia etap II” 

 

Przewodniczący Rady zaproponował, aby uchwała dotycząca zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej była rozpatrywana, jako trzecia, natomiast w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 

2017 rok, jako czwarta w porządku obrad dzisiejszej sesji. Następnie będzie podjęte stanowisko Rady 

Miejskiej.  

Poddał pod głosowanie wprowadzenie uchwał w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Bierunia na lata 2017-2025 oraz w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2017 rok 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Wprowadzenie uchwał zostało podjęte jednogłośnie 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

  

Za wprowadzeniem stanowiska Rady Miejskiej do porządku sesji. 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Wprowadzenie stanowiska Rady Miejskiej zostało przyjęte jednogłośnie. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 

Za wprowadzeniem zmian w porządku obrad. 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Wprowadzenie zmian w porządku obrad zostało przyjęte jednogłośnie. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 

Ad 3 

 

Naczelnik wydziału komunikacji społecznej przedstawił projekt uchwały w sprawie przeprowadzenia 

konsultacji z mieszkańcami miasta Bierunia dotyczących wejścia miasta Bierunia w skład związku 

metropolitalnego w województwie śląskim wraz z uzasadnieniem jej podjęcia. Jednocześnie 

poinformował o procedurze zatwierdzenia tego dokumentu.  

Wspomniał o autopoprawce w zapisie projektu uchwały do preambuły gdzie jest wskazana podstawa 

prawna w ostatniej linijce gdzie ma być pozycja 730. 

 

Przewodniczący Rady zapytał, dlaczego procedujemy po raz kolejny nad ustawą, ponieważ w tej  

kwestii było już podjęte stanowisko rady. 
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Naczelnik wydziału komunikacji społecznej temat był podejmowany w ubiegłym roku i wynikał z 

wcześniejszej ustawy o związkach metropolitalnych, w której nie zostały wydane stosowne 

rozporządzenia Prezesa Rady Ministrów. Mimo tego związek metropolitalny rozpoczął prace w tym 

temacie i  na podstawie decyzji samorządów przeprowadzane były konsultacje z mieszkańcami 

Bierunia i większość była za wprowadzeniem miasta Bierunia w skład związku metropolitalnego w 

województwie śląskim. Jednakże w związku z brakiem odpowiednich rozporządzeń i ostatecznych 

decyzji o powołaniu związku metropolitalnego. 

 

Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Uchwała Nr V/1/2017 została podjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 

Naczelnik wydziału komunikacji społecznej przedstawił projekt uchwały W sprawie uchylenia 

uchwały Nr II/12/2017 Rady Miejskiej w Bieruniu z dnia 23 lutego 2017 r. dotyczącej budżetu 

partycypacyjnego na 2018 r. z uzasadnieniem jej podjęcia. 

 

Przewodniczący Rady zapytał czy zarządzenie dotyczące budżetu partycypacyjnego będzie 

powieleniem zapisów uchwały. 

 

Burmistrz odpowiedział, że będą wprowadzone te same rozwiązania w formie akceptowalnej przez 

nadzór prawny Wojewody. W ciągu ostatnich miesięcy spotykamy się z duża aktywnością oraz 

zmianą interpretacji podejścia pracowników wydziału nadzoru prawnego Wojewody w stosunku do 

uchwał które są przygotowywane. Nie zmieniły się przepisy tylko linia interpretacji pracowników 

nadzoru prawnego Wojewody. 

 

Radna Krystyna Wróbel zapytała czy w związku z uchyleniem uchwały ulegną zmianie terminy 

składnia wniosków i realizacja budżetu. 

 

Naczelnik wydziału komunikacji społecznej poinformował, iż terminy będą dochowane. 

 

Wiceprzewodnicząca zapytała czy zawsze będzie to kompetencja podejmowana przez Burmistrza 

 

Burmistrz odpowiedział ze dopóki się nie zmieni interpretacja zapisu przez pracowników nadzoru 

prawnego wojewody.  

 

Radny Sylwester Ficek zapytał, co z wiekiem 16 lat czy zostaje. 

 

Burmistrz będzie to kontynuowane tak jak było przyjęte w uchwale.  
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Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Uchwała Nr V/2/2017 została podjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Miasta Bierunia na lata 2017-2025 wraz z uzasadnieniem jej podjęcia. 

 

Zastępca Burmistrza kilkakrotnie w ubiegłym roku był wybierany projektant sieci oświetleniowej 

domów jednorodzinnych, lecz bezskutecznie nie udało się przez to złożyć wniosku aplikacyjnego. 

Ponowny termin złożenia wniosku to wiosna przyszłego roku. W związku z tym, iż jest to duże 

przedsięwzięcie, dotyczy sporych obszarów. Chcemy tą umowę zawrzeć jak najszybciej.  

 

Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Uchwała Nr V/3/2017 została podjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 

Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2017 rok 

 

Radny Sylwester Ficek zapytał z czego wynika zmniejszenie kwoty w zadaniu zagospodarowanie 

terenów między Groblą, a DK 44 czy zostają na tym zadaniu jakieś środki. 

 

Skarbnik Miasta środki na tym zadaniu zostają realizacja zadania zostanie wykonana. 

 

Przewodniczący Rady, wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie. 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Uchwała Nr V/4/2017 została podjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 

Przewodniczący Rady ogłosił 10 minutowa przerwę. 

 

Burmistrz w toczącym się postępowaniu przetargowym zadania p.n. Usprawnienie komunikacyjne 

centrum Miasta Bierunia etap II wpłynęły dwie oferty. Poinformował na ostatniej sesji że jedna z 

ofert mieściła się w kwocie którą zamawiający zamierza przeznaczyć na zadanie. Jednak po 

weryfikacji oraz przeliczeniach okazało się, że Firma  nie zsumowała wszystkich składników, w 

związku z tym po podsumowaniu oferta złożona przez tą Firmę  przekracza kwotę, która zamawiający 
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zamierza przeznaczyć na realizacje zamówienia. Poprosił Radę Miejska o stanowisko czy unieważnić 

postępowanie i ogłosić nowe, czy zaproponować zmiany w budżecie polegające na zwiększeniu 

kwoty niezbędnej na sfinansowanie tego zamówienia.  

 

Radna Krystyna Wróbel jak rozłoży się w czasie termin ogłoszenia drugiego przetargu i czy będzie to 

miało ujemne skutki w wykonaniu zadania.  

 

Burmistrz nowy przetarg będziemy w stanie ogłosić w przyszłym tygodniu przedłużenie wykonania 

zadania wyniesie ok. jednego miesiąca.  

 

Radna Krystyna Wróbel powiedziała, że jest za ogłoszeniem drugiego przetargu z uwagi na i tak duże 

koszty przebudowy.  

 

Wiceprzewodnicząca jest to jedna z największych, najtrudniejszych zadań, zaistniałe okoliczności 

przekroczenia kwoty jaka była przeznaczona na te zadanie spowodowały, że będzie głosowała za 

unieważnieniem i ogłoszeniem nowego przetargu.  

 

Przewodniczący Rady wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał stanowisko Rady Miejskiej 

pod głosowanie. 

 

Stanowisko 1 

Z uwagi na przekroczenie przez oferentów kwoty, którą zamawiający zamierza przeznaczyć na 

sfinansowanie zdania p.n. Usprawnienie komunikacyjne w centrum miasta Bierunia etap II Rada 

Miejska stoi na stanowisku, aby unieważnić toczące się postepowanie i niezwłocznie ogłosić 

ponowne.  

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

 

Stanowisko została podjęta jednogłośnie. 

W głosowaniu brało udział 12 radnych. 

 

Ad 4 

 

Przewodniczący Rady zamknął obrady V sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 

 

 

 

Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 

 

 

Na tym protokół zakończono. 

 

Protokołowała: 

Renata Stolecka 


